
Forslag fra styret til årsmøtets forsamling 
 

Forslag 1: Klubben åpnes for å kunne ta imot enduro kjørere. Det opprettes en Enduro 

gruppe like stilt med Trialgruppen. 
  
Grunn: vi har blitt forespurt av enduro interesserte. I tillegg: flere medlemmer gir ressurser inn 
i klubben, bredere miljø som gir et løft for både klubben og motorsporten totalt, klubben står 
sterkere i saker som omhandler områderegulering 
  
Styrets innstilling: positiv. Det kan innføres som prøveordning i 2021 (med egen klubb-
regler), og hvis det fungerer greit vil det kunne bli permanent løsning fra 2022. 

 

Forslag 2: Torsdagstrening flyttes til en dag tidligere i uken, fortrinnsvis tirsdag. 

Grunn: noen medlemmer har ytret ønske begrunnet de yngre kjørere er fremdeles sliten i 

armer og bein når lørdagstrening skal gjennomføres.  

Styrets innstilling: positiv.  

 


